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Møtedeltakarar Parti 

Marit Solbakk Øien  
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Stian Storemark Ap 
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Bjørn Solbakk Frp 

Tonje Hernar Gullaksen H 

Torill Hermansen Horgen H 

Olav Nilsen Husa Krf 

 
  



 
 

 

 
Følgjande møtte frå administrasjonen: 

Bjarte Villanger, Nils Moldøen, Signe Råheim, Øyvind Tolleshaug  

 

  



 
 

Sakliste 

 

Saknr Tittel 
  

048/18 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 

049/18 Godkjenning av møtebok 

050/18 Referatsaker 

051/18 Arbeidsavtale for rådmann 

052/18 Festeavgift gravplass 

053/18 Framdriftsplan ny rådmann 

054/18 Nyval av representant til råd og utval 

055/18 Utbetring av internett på Fedje skule 

056/18 Eventuelt 

 

  



 
 

Sakspapir 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE - 033 
 

17/498 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

048/18 
 

Kommunestyret PS 25.09.2018 

 

Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 

 

 

Saksutgreiing: 

 
 

 

Forslag til vedtak: 

 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. 
 

 

Kommunestyret - 048/18 

 

K - behandling: 

Direktør ved Haraldsplass diakonale sjukehus informerte om nytt sjukehusbygg og tilbodet til 
innbyggjarane i Nordhordland.  
 
 

 

K - vedtak: 

 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent.  
 
Samrøystes vedteke.  

 

 

 

  



 
 

Sakspapir 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE - 033 
 

17/498 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

049/18 
 

Kommunestyret PS 25.09.2018 

 

Godkjenning av møtebok 

 

 

Vedlegg: 
Protokoll - Kommunestyret - 28.06.2018 
 

Saksutgreiing: 

 
 

 

Forslag til vedtak: 

Møtebok frå sist møte vert godkjent. 
 

 

Kommunestyret - 049/18 

 

K - behandling: 

Gidske Borge Kolltveit(Ap) kom med følgjande kommentar: På grunn av avrøystingsmåten i 
sak 046/18 såg det ut til at Arbeiderpartiet var i mot arbeidsgruppa. Det var tidsplanen til 
arbeidsgruppa dei røysta i mot.   
 

K - vedtak: 

Møtebok frå sist møte vert godkjent.  
 
Samrøystes vedteke.  

 

 

  



 
 

Sakspapir 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE - 033 
 

17/498 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

050/18 
 

Kommunestyret PS 25.09.2018 

 

Referatsaker 

 

 

Underliggende saker: 

Saksnummer Tittel 

050/18.1 Innføring av pakkeforløp for psykisk helse og rus 

 
 

 

Saksnummer Tittel 

050/18.2 Melding om oppstart av planarbeid 

 
 
 

Saksnummer Tittel 

050/18.3 Møteutskrift - Kontrollutval Fedje, 12. sept 2018 

 
 

 

Saksnummer Tittel 

050/18.4 Reiselivsplan forFedje 

 
 
 

Saksnummer Tittel 

050/18.5 Skatt på eige og inntekt pr 31. mai 2018 

 
 

 



 
 

Saksnummer Tittel 

050/18.6 Status driftsrekneskapen og investeringar pr 31.august 2018 

 
 
 

Saksnummer Tittel 

050/18.7 VS: Informasjon til kommunane om mobbeombodet - nytt tilbod 

 
 
 

Saksnummer Tittel 

050/18.8 VS: Møteutskrift representantskapsmøte i Nordhordland Revisjon IKS 

 
 
 

Saksutgreiing: 

 
 

 

Forslag til vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering. 
 

 

Kommunestyret - 050/18 

 

K - behandling: 

Rådmannen orienterte om ny organisering og samarbeid med politisk nivå.  
Referatsaker: 
18.1 Innføring av pakkeforløp for psykisk helse og rus 
18.2 Melding om oppstart av planarbeid 
18.3 Møteutskrift - kontrollutval Fedje, 12.sept 2018 
18.4 Reiselivsplan for Fedje 
18.5 Skatt på eige og inntekt pr 31.mai 2018 
18.6 Status driftsrekneskapen og investeringar pr 31.august 2018 
18.7 Informasjon til kommunane om mobbeombodet - nytt tilbod 
18.8 Møteutskrift representantskapsmøte i Nordhordland Revisjon IKS 
 

 

 



 
 

K - vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering.  
 
Samrøystes vedteke.  

 

 

 

  



 
 

Sakspapir 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim  
 

18/285 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

051/18 
 

Kommunestyret PS 25.09.2018 

 

Arbeidsavtale for rådmann 

 

 

Vedlegg: 
Utkast til avtale 
 

Saksutgreiing: 

Bakgrunn 
Kommunestyret ba i kommunestyret den 19.06.2018 i sak 039/18 om at arbeidskontrakt med 
rådmannen Nils Moldøen blei lagd fram snarast mogleg.  

Nils Moldøen vart tilsett frå 6 august 2018 og såleis må snarast mogleg vera første møte 
etter at Nils Moldøen har tiltredd stillinga.  

Vurdering 
Ordførar fann det naturleg å kontakta KS advokat Øyvind Gjelstad for å sikra at ny 
arbeidskontrakt var innanfor gjeldande regelverk. Han svarde på e-post: 

«Under henvisning til vår telefonsamtale og e-postutveksling nedenfor har jeg laget et utkast 
til en arbeidsavtale for rådmannen. Det er her ikke nødvendig å lage en avtale om et 
midlertidig tilsettingsforhold. Begge parters ønsker kan nås gjennom en avtale om 
fraskrivelse av stillingsvern mot etterlønn. Gjennom et slikt avtalepunkt kan kommunen 
frigjøre rådmannsstillingen med umiddelbar virkning mot en etterlønn på 1 måned. Det å 
iverksette et avtalepunkt om etterlønn krever ingen begrunnelse fra kommunens side og vil 
heller ikke i denne situasjonen være noen belastning for rådmannen.  

Rådmannen kan selv si opp avtalen med 3 måneders varsel slik at dere får litt lengre 
varslingstid. Det er imidlertid ikke noe i veien for at han dersom han ønsker det kan gå fra 
stillingen sin raskere. Det må imidlertid avtales konkret når situasjonen oppstår.» 

Styrken i dette forslaget er at ein ikkje treng å sjå seg blind på sluttdato, men uansett har 
avtalt tydeleg kva som skjer om ein av partane vel å avslutte arbeidsforholdet. Avtalen er 
tenkt å ha ein avgrensa varigheit  og såleis virka å stetta dei behov kommunen har. Sjå 
vedlagd avtale.   

 



 
 

 

 

Forslag til vedtak: 

Kommunestyret godkjenner avtalen slik den ligg føre. 

 

 

Kommunestyret - 051/18 

 

K - behandling: 

Framlegg frå Ottar Tangen(Frp): 
Møtet vert lukka i tråd med kommunelova §31-3.  
Framlegget vart avvist med 11 mot 3 røyster. Framstegspartiet og Marit Solbakk Øien røysta 
for lukkingsframlegget.  
Endringsframlegg frå Ottar Tangen (Frp):   
Det vert gjort følgjande endringar i arbeidsavtalen:  
Punkt.2. vert endra til: Nils Moldøen tilsettes i midlertidig stilling som rådmann med 
tiltredelsesdato 6.august 2018, med varighet inntil 6.august 2019. Rådmannen har fast 
kontorsted for tiden på kommunehuset. Det må imidlertid påregnes noe reisevirksomhet. 
Arbeidsstedet kan endres ved behov. 
Heile punkt 13 vert fjerna.  
Punkt 14. vert endra til: Ved fratreden er arbeidstakeren forpliktet til å tilbakelevere alt 
materialet som tilhører Fedje kommune, og som arbeidstakeren i ansettelsestiden måtte 
være kommet i besittelse av. Det kan ikke utøves tilbakeholdsrett i noe materiale som er 
kommunens eiendom.   
Tangen sitt framlegg vart sett opp mot ordføraren sitt framlegg. Ordføraren sitt framlegg vart 
vedteke med 8 mot 6 røyster. Representantane frå Arbeiderpartiet, Framstegspartiet og Marit 
Solbakk Øien røysta for Ottar Tangen sitt endringsframlegg.  
 

 

K - vedtak: 

Kommunestyret godkjenner avtalen slik den ligg føre.  
 
Vedteke med 8 mot 6 røyster. Representantane frå Arbeiderpartiet, Framstegspartiet og 
Marit Solbakk Øien røysta for eit alternativt forslag.  

 

 

 

  



 
 

Sakspapir 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Øyvind Tolleshaug  
 

17/580 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

081/18 
 

Formannskapet PS 11.09.2018 

052/18 
 

Kommunestyret PS 25.09.2018 

 

Festeavgift gravplass 

 

 

Vedlegg: 
Referat fellesråd 30. januar 2018 (L)(41445) 
Festeavgifter jan 17 i Masfjorden og Austrheim 
Byggerekneskap Utviding gravplass 
 

Saksutgreiing: 

Bakgrunn 

Etter vedtak i k-sak 48/10 ( 16/12-10 ) er festeavgiftene slik:  

 

 

 



 
 

Fedje kyrkjelege fellesråd gjorde i sak 10/17 følgjande samrøystes vedtek :  

Fredningstida for graver i Fedje kommune er 20 år. Etter denne tida kan grava festast i 8 
bolkar, kvar på 5 år, slik at samla freding og festetid vert 60 år. Ved skriftleg søknad kan 
grava festast frå 60 år fram til grava er 99 år. 

Festeavgift : 

1. periode : bolkar på 5 år ( frå 20 – 40 år  )  kr 300,- pr år 
2. periode : bolkar på 5 år ( frå 40 – 60 år  )  kr 400,- pr år 
3. periode : bolkar på 5 år ( frå 60 – 99 år  )  kr 600,- pr år 

 

Barne- og urnegraver får halv festeavgift 

Feste av dobbelgrav : Ved opning av ny dobbelgrav kr 2000,- . 

Avgifter for utanbygds tenester ved gravplass og gravferd på Fedje :  
          Utanbygds seremoni med kistegrav  kr 9.000,- kr 
          Utanbygds seremoni med urnegrav  kr 6.000,- kr 
 
******* ******* 

Etter § 21 i lov om gravplass, kremasjon og gravferd, er det kommunen som gjer vedtak om 
festeavgifter etter framlegg frå fellesrådet. Framlegget frå fellesrådet vart handsama av 
kommunestyret som sak 047/17 og 073/17. 

Følgjande vedtak vart gjørt i k-sak 073/17 :  

Rådmannens forslag om at Fedje kommune sluttar seg til innstillinga frå Fedje kyrkjelege 
fellesråd vart nedstemt. Tove Nordseth (Krf) foreslår at saka blir sent i retur til fellesrådet, 
med spørsmål om kva grunnlag dei har for å setje dei foreslåtte satsane, samt svara på kva 
dei auka satsane skal brukast til.  
 
Fellesrådet handsama saka på nytt som sak 3/18. Dei kom då med følgjande grunngjeving 
for å auke festeavgiftene :  
 
Vi sender eit nytt brev til kommunen med informasjon om satsane til Masfjorden og 
Austrheim. Ved å auke festeavgifta vil vi verte meir økonomisk uavhengige. Vi ønskjer ein 
gravplass som har ein god standard. Standarden som er i dag er ikkje tilfredstillande. Dei 
høgare satsane kan og få folk til å tenkje nytt ang. gravene. Kanskje kan dei samle fleire 
namn på ein gravstein? Ved å auke 
festeavgifta sikrar vi ei usikker framtid. Vi vet at utviding av kyrkjegarden snart må sette i 
gang. 
 
Gravplassen vart utvida i 2006. Kostnaden var 3.558.292,- kr eksklusiv moms. Utvidinga gav 
139 nye graver. Kostnaden pr ny grav vart 25.599,- kr. Frå 2006 til juli 2018 har 
konsumprisindeksen auka med 29,8 %. Kostnad pr grav justert for prisstigninga vert 33.228,- 
kr. 

Sjølve graviinga  vert gjort av innleigd gravemaskin med førar. I tillegg ei ein kommunalt 
tilsett med.  



 
 

Dette kostar kommunen ( 3650 + 1500  ) = 5.150,- kr. 
 
Samla vert den kommunale kostnaden for ei grav om lag 39.000,- kr. I tilleg kjem kostnader 
som kyrkja har : kyrkjetenar, vask, oppvarming osv. På denne bakgrunn vurderer vi det slik 
at 9.000,- kr for utanbygds ikkje er urimeleg. 
 

 

 

Forslag til vedtak: 

Fredningstida for graver i Fedje kommune er 20 år. Etter denne tida kan grava festast i 8 
bolkar, kvar på 5 år, slik at samla freding og festetid vert 60 år. Ved skriftleg søknad kan 
grava festast frå 60 år fram til grava er 99 år. 

Festeavgift : 

1. periode : bolkar på 5 år ( frå 20 – 40 år  )  kr 300,- pr år 
2. periode : bolkar på 5 år ( frå 40 – 60 år  )  kr 400,- pr år 
3. periode : bolkar på 5 år ( frå 60 – 99 år  )  kr 600,- pr år 

 

Barne- og urnegraver får halv festeavgift 

Feste av dobbelgrav : Ved opning av ny dobbelgrav kr 2000,- . 

Avgifter for utanbygds tenester ved gravplass og gravferd på Fedje :  
          Utanbygds seremoni med kistegrav  kr 9.000,- kr 
          Utanbygds seremoni med urnegrav  kr 6.000,- kr 
 

 

 

Formannskapet - 081/18 

 

F - behandling: 

 
 

 

 

 

 

 



 
 

F - vedtak: 

Fredningstida for graver i Fedje kommune er 20 år. Etter denne tida kan grava festast i 8 
bolkar, kvar på 5 år, slik at samla freding og festetid vert 60 år. Ved skriftleg søknad kan 
grava festast frå 60 år fram til grava er 99 år. 

Festeavgift : 

1. periode : bolkar på 5 år ( frå 20 – 40 år  )  kr 300,- pr år 
2. periode : bolkar på 5 år ( frå 40 – 60 år  )  kr 400,- pr år 
3. periode : bolkar på 5 år ( frå 60 – 99 år  )  kr 600,- pr år 

 

Barne- og urnegraver får halv festeavgift 

Feste av dobbelgrav : Ved opning av ny dobbelgrav kr 2000,- . 

Avgifter for utanbygds tenester ved gravplass og gravferd på Fedje :  
          Utanbygds seremoni med kistegrav  kr 9.000,- kr 
          Utanbygds seremoni med urnegrav  kr 6.000,- kr  
Formannskapet går for rådmannen sitt forslag til vedtak. Formannskapet ber rådmannen om 
å koma attende med ei sak for å drøfta ulike måtar å sikra gravene rund kyrkja, som 
kulturminne. Inntil vidare skal desse gravsteinane stå.   Samrøystes vedteke.  
 

 

Kommunestyret - 052/18 

 

K - behandling: 

Endringsframlegg frå Ottar Tangen (Frp):  
Avgiftene for utanbygds tenester ved gravplass og gravferd på Fedje vert redusert med 
1000,- kr for kistegrav og 1000,- kr for urnegrav.  
Framlegget vart satt opp mot formannskapet sitt framlegg. Endringsframlegget vart avvist 
med 11 røyster mot 3 røyster. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

K - vedtak: 

Fredningstida for graver i Fedje kommune er 20 år. Etter denne tida kan grava festast i 8 
bolkar, kvar på 5 år, slik at samla freding og festetid vert 60 år. Ved skriftleg søknad kan 
grava festast frå 60 år fram til grava er 99 år. 
Festeavgift : 

1. periode : bolkar på 5 år ( frå 20 – 40 år  )  kr 300,- pr år 
2. periode : bolkar på 5 år ( frå 40 – 60 år  )  kr 400,- pr år 
3. periode : bolkar på 5 år ( frå 60 – 99 år  )  kr 600,- pr år 

Barne- og urnegraver får halv festeavgift 
Feste av dobbelgrav : Ved opning av ny dobbelgrav kr 2000,- . 

Avgifter for utanbygds tenester ved gravplass og gravferd på Fedje :  
          Utanbygds seremoni med kistegrav  kr 9.000,- kr 
          Utanbygds seremoni med urnegrav  kr 6.000,- kr  
 
Kommunestyret går for formannskapet sitt forslag til vedtak. Kommunestyret ber rådmannen 
om å koma attende med ei sak for å drøfta ulike måtar å sikra gravene rundt kyrkja, som 
kulturminne. Inntil vidare skal desse gravsteinane stå.  
Vedteke med 11 mot 3 røyster. Representantane frå Framstegspartiet og Martin Karlsen(Ap) 
røysta for endringframlegget.   
 

 

 

  



 
 

Sakspapir 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim  
 

18/370 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

053/18 
 

Kommunestyret PS 25.09.2018 

 

Framdriftsplan ny rådmann 

 

 

Saksutgreiing: 

Bakgrunn 
Kommunestyret den 28.06.2018 gjorde følgjande vedtak: Kommunestyret vedtek at det vert 
sett ned ei arbeidsgruppe frå formannskapet samt ein representant frå dei uavhengige og to 
frå dei tillitsvalde til å styre prosessen fram til tilsetjing av ny rådmann i Fedje kommune. 
Gruppa skal i kommunestyremøte 25.september 2018 leggja fram ein plan for framdrift i 
saka. Det fell naturleg at ordføraren vert leiar for gruppa. Vedtaket vart vedteke mot Ap sine 
tre røyster.  

Vurdering 
Gruppa hadde sitt første møte den 12.september 2018. der ble det vedtatt ein framdriftsplan.  

1. Det er ønskjeleg, av fleire grunnar, å få innspel frå sa mange som råd, om kva 
kvalifikasjonar me forventar å finna hjå kandidatane, og som skal leggjast vekt på i 
utlysninga. Det vert difor lagt opp til at partigrupper, Næringsrådet, Ungdomsrådet, 
Eldrerådet, dei tilsette gjennom sine organisasjonar og på personalmøte, snakkar 
om og kjem med innspel. Alle innspela skal inn til arbeidsgruppa innan medio 
november og vil seinare vera grunnlag for utarbeiding av utlysningstekst og kriterier 
for tilsetjing.  

2. Gruppa var samde om å gjera avtale med eit byrå for å få hjelp i den vidare 
prosessen. Frå november startar arbeidet med åf inna aktuelle byrå som kan 
inviterast til å gje oss anbod på den hjelpa me treng. Det går tid med å velja ut dei 
aktuelle byråa. Dei igjen treng tid (4 veker?) til å laga anbodet. Men me tek sikte på 
å skriva kontrakt med byrået i januar.  

3. Utlysning i media i februar. 
4. Søknadsfrist i mars. 
5. Utveljingsprosessen tek erfaringsmessig ein del tid, t.d. kan det verta behov for 

2.gongs utlysing.  
6. Tilsetjinga bør skje på kommunestyret sitt møte i juni.  

 

 

 



 
 

Forslag til vedtak: 

Kommunestyret tek framdriftsplanen til orientering.  

 

 

Kommunestyret - 053/18 

 

K - behandling: 

Tilleggsframlegg frå Kristin Aase(Ap): 
Arbeidsgruppa orienterer i kommunestyret etter kvart møte.  
 

 

K - vedtak: 

Kommunestyret tek framdriftsplanen til orientering. Arbeidsgruppa orienterer i 
kommunestyret etter kvart møte.  

Vedteke med 13 røyster mot 1 røyst. Erling Walderhaug (H) røysta mot framlegget.   

 

 

 

 

  



 
 

Sakspapir 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Nils Moldøen  
 

18/353 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

054/18 
 

Kommunestyret PS 25.09.2018 

 

Nyval av representant til råd og utval 

 

 

Saksutgreiing: 

Bakgrunn 
Då Kristin Handeland vart friteken frå vervet kommunestyrerepresentant, gjorde ikkje 
kommunestyret vedtak om kven som skulle overta dei verva ho har hatt i ymse råd og utval. 

Dei råd og utval som dette gjeld, er følgjande: 

· Val- og røystestyret 
· Kontrollutval for sal og skjenking av alkohol 
· Arbeidsmiljøutvalet 
· Felleskyrkjeleg råd 
· Representant til generalforsamlinga i Aufera 

Vurdering 
Sjølv om det berre er eit års tid til kommunevalet, er det ønskjeleg at kommunestyret sørgjer 
for at det vert plassert representantar i dei nemnde utvala. 

Slik Rådmannen forstår praksis i Fedje kommune, er det vanleg at kommunestyret peikar ut 
personar frå same partigruppe til å fylla dei ledige verva. Me reknar difor med at det vil koma 
forslag om kven som kan ta over verva. 

Folkehelse – ikkje relevant 
Miljø – ikkje relevant 
Økonomi – ikkje relevant 

Konklusjon 
Kommunestyret vert oppfordra til å finna høvelege personar som kan gå inn i dei fem ulike 
verva som no manglar fast representant. 

 

 

 



 
 

Forslag til vedtak: 

Ny representant i Val og røystestyret: 
_________________________________________________ 

Ny representant i Kontrollutvalet for sal og skjenking av alkohol: 
_____________________________ 

Ny representant i Arbeidsmiljøutvalet: 
__________________________________________________ 

Ny representant i felleskyrkjeleg råd: 
___________________________________________________ 

Ny representant til generalforsamling i Aufera: 
___________________________________________ 

 

 

Kommunestyret - 054/18 

 

K - behandling: 

Ottar Tangen(Frp) fremja følgjande framlegg:   
Nemndenemnda må møtes for å koma med framlegg til kommunestyret om medlem til dei 
verv Kristin Handeland hadde. Ingmar Stuberg kallar inn til møte.  
Framlegget vart avvist med 13 mot 1 røyst. Ottar Tangen(Frp) røysta for framlegget.  
Kristin Aase(Ap) fremja følgjande framlegg: 
Ny representant til Val og røystestyret:  
Gidske Borge Kolltveit 
Ny representant til Kontrollutvalet for sal og skjenking av alkohol:  
Anna Marit Storemark    vara Gidske Borge Kolltveit 
Ny representant til Arbeidsmiljøutvalet: 
Gidske Borge Kolltveit  
Ny representant av Felleskyrkjeleg Råd: 
Ottar Tangen    vara: Gidske Borge Kolltveit 
Ny representant av Generalforsamlinga i Aufera: 
Anna Marit Storemark       vara: Gidske Borge Kolltveit.  
 

 

 

 

 

 

 



 
 

K - vedtak: 

Ny representant til Val og røystestyret:  
Gidske Borge Kolltveit 
 
Ny representant til Kontrollutvalet for sal og skjenking av alkohol:  
Anna Marit Storemark    vara Gidske Borge Kolltveit 
 
Ny representant til Arbeidsmiljøutvalet: 
Gidske Borge Kolltveit  
 
Ny representant av Felleskyrkjeleg Råd: 
Ottar Tangen    vara: Gidske Borge Kolltveit 
 
Ny representant av Generalforsamlinga i Aufera: 
Anna Marit Storemark       vara: Gidske Borge Kolltveit.  
 
Samrøystes vedteke.  

 

 

 

  



 
 

Sakspapir 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Linda Husa FE - 630, FA - A20 
 

18/342 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

083/18 
 

Formannskapet PS 11.09.2018 

055/18 
 

Kommunestyret PS 25.09.2018 

 

Utbetring av internett på Fedje skule 

Budsjettrevisjon 

 

Saksutgreiing: 

Bakgrunn 
Fedje skule har over lengre tid slitt med kapasiteten på det trådlause nettverket på skulen. 
Skulen er sett opp med eit tilgangspunkt/sendar i kvar etasje. Fedje skule har om lag 80 
berbare pcar. Klasserom har projektorar montert i taket. 4 klasserom har smartboard. 
Elevane brukar dagleg pc i skulearbeidet til liks med lærarar og andre tilsette. Elevane har 
frå 7.klasse eigen pc. Resten har klassesett. I dag har skulen trådlaust nettverk. Kapasiteten 
til dette nettverket er ikkje stor nok då bruken har auka markant. Program og nettressursar 
krev i dag mykje større kapasitet enn tidligare bl.a.  grunna bilde, film og interaktive program.  

Meir og meir undervisning føregår på nettet, blant anna har skulen frå august 2018 teke i 
bruk kunnskap.no, som er digitale lærebøker. Det er difor avgjerande at det trådlause nettet 
fungerer tilfredsstillande for at undervisninga skal bli god. 

Skulen har innhenta prisoverslag frå vår IKT-eining (IKT Nordhordland), og fått prisar på 
kabling av nye punkt. Me har fått eit overslag på oppgradering av nettverket på heile skulen 
(både «gamle»- og «nyeskulen») på ca. 180 – 200 000 kr pluss arbeidstimar frå 
kabelselskapet (Nettstar) og sjølve kablane. 

Vurdering 
Det er ved ein glipp ikkje sett av pengar i budsjettet til denne oppgraderinga i år, men rektor 
vurderer den som heilt naudsynt for å kunna ha ei oppdatert og moderne undervisning, og 
bruka dei mange digitale hjelpemiddel me no har til undervisninga. 

Folkehelse: Ikkje aktuelt. 
Miljø: Ikkje aktuelt. 
Økonomi: Det er sett av kr 150 000  til nytt låsesystem på skulen på investeringsbudsjettet 
2018. På grunn av mange andre større investeringsarbeid, og omplassering av teknisk sjef til 
rådmann for ein periode, ser det ikkje ut til at det vert høve til å gjere denne investeringa no. 
Rektor ønskjer difor å flytte midlane til oppgradering av nettverket på skulen.  

Kr 150 000 vil ikkje rekka til å oppgradera heile skulen, men rektor si vurdering er at 
mellomtrinnet og ungdomstrinnet hastar mest. IKTNH har gjeve eit overslag på oppgradering 



 
 

berre av «gamleskulen» på om lag kr 120 000. I tillegg kjem innkjøp av sjølve kablane.  

Konklusjon 
Fedje kommune flyttar investeringsmidlane 2018 som var sett av til nytt låssystem på skulen, 
kr 150 000, over til oppgradering av det trådlause nettverket på mellomtrinnet og 
ungdomstrinnet ved Fedje skule. 

 

 

Forslag til vedtak: 

Fedje kommune flyttar investeringsmidlane 2018 som var sett av til nytt låssystem på skulen, 
kr 150 000, over til oppgradering av det trådlause nettverket på mellomtrinnet og 
ungdomstrinnet ved Fedje skule. 
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F - behandling: 

 
 

F - vedtak: 

Fedje kommune flyttar investeringsmidlane 2018 som var sett av til nytt låssystem på skulen, 
kr 150 000, over til oppgradering av det trådlause nettverket på mellomtrinnet og 
ungdomstrinnet ved Fedje skule. Samrøystes vedteke.  
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K - behandling: 

 
 

K - vedtak: 

Fedje kommune flyttar investeringsmidlane 2018 som var sett av til nytt låssystem på skulen, 
kr 150 000, over til oppgradering av det trådlause nettverket på mellomtrinnet og 
ungdomstrinnet ved Fedje skule.  

Samrøystes vedteke.  

 

 

  



 
 

Sakspapir 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Signe Råheim FE - 033 
 

17/498 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

056/18 
 

Kommunestyret PS 25.09.2018 

 

Eventuelt 

 

Saksutgreiing: 

 
 

Forslag til vedtak: 

 
 

Kommunestyret - 056/18 

 

K - behandling: 

Silje Sulen Gullaksen(H) ba om at ein får ein oversikt over kor tid me har legevakt på Fedje 
og at det vert opplyst på heimesida i god tid.  
Ordførar sa at me må koma tilbake til det.  
Erling Walderhaug (H) spurde om Fedje kommune er i kontakt med skyss angåande ny ferje.   
Ordføraren sa at Fedje kommune skal ha møte med Fjord 1 fredag neste veke.  
Ordførar orienterte om ny rutine for innkalling på papir. Dei fleste får innkalling på e-post. Dei 
som får det papir må ringe og avtale tidspunkt om å hente på kommunehuset. Om me 
sender innkalling i posten riskerer me at dei ikkje kjem fram i tide til møte.  
Ordførar tok opp at politikarar ikkje møter i utvala. Politikarar har plikt til å møte i utvala, og å 
melde i frå om forfall og ha gyldig grunn etter kommunelovas paragraf 40.  
 

K - vedtak: 

Ingen vedtak under eventuelt.  
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